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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„A rossz vezetőknek is jár az év végi prémium? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormányhivatalokat a. közigazgatás átláthatósága, a gyorsabb ügyintézés és az olcsób b

működés miatt hozták létre. Az elmúlt években több alkalommal átszervezték a

szakrendszereket, remélvén a hatékonyabb működést . A kormányhivatalok vezetőinek egy

jelentős része nyilvánvalóan politikai megfontolásból és nem szakmai alapon került a

közigazgatásba. Tevékenységüket többnyire az Ön minisztériumának az irányításáva l

végezték, mégis hatalmas különbségek mutatkoznak az egyes kormányhivatalok teljesítménye

között.

Vannak kormányhivatalok, amelyek nem tartoznak a jól szerepl ő hivatalok közé, mégis úgy

gondolja a vezetésűk, hogy éy végén a felső vezetés megérdemli a több milliós prémiumot . A

hír a kormányhivatali dolgozókat mélységesen felháborítja. A működést biztosító ügyintézők

ugyanis már kilenc éve nem kaptak fizetésemelést, viszont a vezet ők minden évben

megkapják a prémiumot. Természetesen a jól végzett munkáért cserébe mindenki kapja meg a

neki járó megbecsülést és az ezzel járó anyagi plusz juttatásokat, . de ez vonatkozzon minden

közszférában dolgozóra!



Orbán Viktor miniszterelnök a 168 Órának ezt nyilatkozta : „Egy országot megváltoztatni csak

olyan embernek van esélye, akiből hiányzik a megfelelési kényszer” . Hát ezeknek a

kormányhivataloknak a vezetésébő l nagyon is hiányzik, talán túlságosan is !

Mindezek alapján kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor számolják fel végre az

érdemtelenül kiosztott milliós prémiumok kifizetését az állami szervezetek fels ő vezetése

felé? Mikor számíthatnak a kőzszolgák is munkájukhoz mért megfelel ő bérezésre?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . január 24.

Tisztelettel : I~~ y
Magyar Zoltán

Jobbik


	page 1
	page 2

